
 
  

 

 

 

 
  

  

 

    

 
  

 
        

 
 
 

 

 

 

  

 

           

              

            

          

          

       

 

         

           

           

            

            

        

      

         

         

 

 

           

           

           

           

     

    

 

          

         

          

        

 
    

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Datum 28 augustus 2019

Betreft Jaargesprek en vervolg op toezicht wettelijke taken SBB

> Retouradres Postbus 2730 3500 GS Utrecht 

Samenwerkingsorganisatie Beroepsonderwijs Bedrijfsleven 

T.a.v.: de directie 

Postbus 7259 

2701 AG Zoetermeer 

Geachte directie, 

Recent hebben wij met u een jaargesprek gevoerd in het kader van het toezicht 

op de wettelijke taken van de SBB. In dit gesprek heeft u een toelichting gegeven 

op de recente ontwikkelingen en de kwaliteitsverbetering bij SBB in relatie tot de 

uitvoering en de resultaten van de wettelijke taken. Tijdens dit gesprek hebben 

we ook specifiek gekeken naar de herstelopdracht, zoals verwoord in het rapport 

van het Kwaliteitsonderzoek dd 25 mei 2018. 

In het rapport over het kwaliteitsonderzoek constateerden we dat er sprake was 

van een tekortkoming in de kwaliteit van de uitvoering van wettelijke taak voor 

het erkennen van leerbedrijven voor het vmbo. We hebben nu gezien dat de SBB 

maatregelen heeft genomen en in gang heeft gezet voor het herstel van de 

genoemde tekortkoming. We hebben op de site van de SBB kunnen zien dat de 

erkenning van leerbedrijven voor het vmbo duidelijk in de erkenningsregeling is 

opgenomen. Aanvullend is verhelderd hoe dit middels een handreiking is 

geïmplementeerd bij de adviseurs praktijkleren. Er is nu sprake van een duidelijk 

verankering van deze wettelijke taak waarmee wordt voldaan aan de wettelijke 

eis. 

Daarnaast maakten we in het rapport opmerkingen over de registratie en de 

kwaliteit van het erkennen van leerbedrijven (mbo). We spraken in het rapport de 

verwachting uit dat de directie ook de punten ter verbetering in de kwalitatieve 

uitvoering van de erkenning van leerbedrijven voor zowel het mbo als het vmbo 

zou oppakken. Dit paste bij verbeteragenda en bedrijfsvoering (kwaliteitsborging) 

van de SBB. 

We zien dat de registratie van erkenningen in kwantitatieve zin is toegenomen. 

Hier is passend op gestuurd. Ook in kwalitatieve zin is er een positieve 

ontwikkeling. Zo is er aandacht voor het belang van het pedagogisch aspect van 

de bpv-begeleiding bij leerlingen en jonge studenten. Tevens komt sociale 
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XXX 

veiligheid beduidend meer in de (professionele) cultuur van de SBB voor en 

hiermee gaan adviseurs ook staan voor hun controlerende rol waar het gaat om 

condities voor een goede en veilige leeromgeving. De kwalitatieve vooruitgang is 

echter nog geen gemeengoed bij alle sectorunits. 

We concluderen daarmee dat deze vooruitgang nog verder aandacht verdient. De 

directie is zich daarvan bewust en ziet dat de inzet van de kwaliteitskaart door 

scholing, uitwisseling en de kwaliteitsscan daarbij helpt. 

Onze conclusie is dat de geconstateerde tekortkoming voldoende is hersteld en 

dat er gericht is geïnvesteerd in en gestuurd op de kwaliteit van de erkenningen. 

We willen de ontwikkelingen in deze blijven monitoren en vinger aan de pols 

houden in onderzoeken, prestatie-analyses en jaargesprekken. 

In aanvulling daarop ontvangen we graag nog wel de definitieve versie van het 

jaarverslag 2018 mochten er nog wijzigingen zijn t.o.v. de concept versie. 

Hoewel er bij bespreekpunten als deze geen rol voor de inspectie is hebben we 

wel gesproken over de nieuwe rol van de SBB ihkv macro-doelmatigheid en de 

financiële situatie van gekort worden in subsidie; dit heeft een behoorlijk effect op 

de organisatie en eventueel de uitvoering van wettelijke taken. 

Nu de overgang van BKS naar HKS is voltooid en met het gebruik van de door de 

SBB vastgestelde kwalificatiedossiers en keuzedelen in het veld ervaring is 

opgedaan, wil de inspectie begin 2020 een kwaliteitsonderzoek uitvoeren ten 

aanzien van de wettelijke taken betreffende de kwalificatiestructuur. 

Wij maken eind oktober met uw contactpersoon graag concrete afspraken over de 

opzet en uitvoering van dit komende onderzoek. 

Indien u vragen of opmerkingen heeft, dan kunt u uiteraard contact met mij 

opnemen of met de in de colofon vermelde contactpersoon. 

Met vriendelijke groet, 

Inspecteur mbo 

Inspectie van het Onderwijs 

Locatie Utrecht 

Datum 

28 augustus 2019 

Onze referentie 

5398450 

Pagina 2 van 2 




